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     Protokół nr XIX/2016 

z sesji Rady Gminy Inowłódz, która odbyła się  dnia  

25 lutego 2016 roku w  godzinach 1000 – 1300  

 w sali na zamku Kazimierza Wielkiego w Inowłodzu 

 

Na ustawowy skład osobowy 15 radnych obecnych było 11 radnych. 

(Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu). 

(Lista obecności sołtysów stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu). 

(Lista obecności gości zaproszonych stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu). 

 

Udział w sesji wzięli: 

1. Pan Bogdan Kącki – Wójt Gminy Inowłódz. 

2. Pan Jan Żerek - Sekretarz Gminy.  

3. Pani Katarzyna Koch – Skarbnik Gminy. 

4. Pan Kazimierz Grygiel – Kierownik Referatu Organizacyjnego. 

5. Pan Marek Iskierka – Kierownik Referatu Inwestycji. 

6. Pani Janina Gostyńska - Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej. 

7. Pan Janusz Klupa – Kierownik Zakładu Usług Komunalnych w Spale. 

8. Pani Iwona Szczepańska – Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej                       

w Inowłodzu. 

9. Pani Barbara Maciejczyk – Dyrektor Gminnego Centrum Kultury w Inowłodzu. 

10. Pani Beata Janik – Radca prawny Urzędu Gminy Inowłódz. 

11. Pan Zbigniew Warczyk – Komendant Komisariatu Policji w Czerniewicach. 

12. Pan Paweł Paczkowski – Dyrektor Centrum Diagnostyki i Terapii Onkologicznej NU-MED 

w Tomaszowie Mazowieckim. 

13. Pan Jacek Stępnicki – pracownik Centrum Diagnostyki i Terapii Onkologicznej NU-MED 

w Tomaszowie Mazowieckim. 

14. Pan Sławomir Mrozowski  - właściciel Niepublicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej INMED 

w Inowłodzu. 

15. Pan Konrad Łukaszewski – Prezes Tomaszowskiego Centrum Zdrowia Sp. z o.o. 

16. Pan Piotr Paliński – Dyrektor Centrum Kardiologii Allenort w Tomaszowie Mazowieckim. 

17. Pani Elżbieta Przedbora – pracownik Centrum Kardiologii Allenort w Tomaszowie 

Mazowieckim. 

18. Pan Krzysztof Iskierka – Zastępca Komendanta Powiatowego Państwowej Straży 

Pożarnej w Tomaszowie Mazowieckim. 

19. Pan Tomasz Stanisławski – Dowódca JRG Komendy Powiatowej Państwowej Straży 

Pożarnej w Tomaszowie Mazowieckim. 

 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie XIX sesji Rady Gminy Inowłódz VII kadencji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad sesji. 

3. Zatwierdzenie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z obrad XVIII sesji. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie między 

sesjami. 

6. Informacja Wójta o działaniach podejmowanych pomiędzy sesjami. 
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7. Informacja o działalności placówek medycznych prowadzących działalność w zakresie 

hospitalizacji na terenie Powiatu Tomaszowskiego. 

8. Informacja o stanie bezpieczeństwa na terenie Gminy Inowłódz za 2015 rok w zakresie: 

- ochrony przeciwpożarowej  - Komenda Powiatowa PSP w Tomaszowie Mazowieckim, 

       - porządku i bezpieczeństwa publicznego – Komisariat Policji w Czerniewicach. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Tomaszów 

Mazowiecki na realizację zadania przewozu osób na linii komunikacyjnej Tomaszów 

Mazowiecki – Sługocice. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zwolnień od podatku od nieruchomości w ramach pomocy 

de minimis. 

11. Informacja Komisji Rewizyjnej nt. wyników kontroli w Zakładzie Usług Komunalnych               

z/s. w Spale.  

12. Informacja o realizacji wniosków zgłoszonych na XVIII sesji. 

13. Interpelacje i zapytania. 

14. Wnioski Komisji, wolne wnioski i informacje.  

15. Zamknięcie obrad XIX sesji Rady Gminy. 

 

Ad. 1  

Pan Przewodniczący Rady Gminy Inowłódz Wacław Chachuła otworzył obrady XIX sesji            

VII kadencji a następnie powitał wszystkich obecnych na sali. Nieobecni radni: 

Ewa Korzeniewska, Marek Leszczyński i Robert Pawłowski usprawiedliwili swoją 

nieobecność.  

 

Ad. 2 

Pan Przewodniczący na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad sesji.  

 

Ad. 3 

Pan Sekretarz zgłosił autopoprawkę do przedłożonego porządku obrad polegającą 

na wprowadzeniu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działania Wójta Gminy 

Inowłódz.  

Pan Przewodniczący zaproponował, by powyższą uchwałę dodać w punkcie 9 porządku 

obrad, zaś pozostałe punktu przesunąć o jeden do przodu. Następnie poddał tę propozycję 

pod głosowanie. Zmiana została jednogłośnie przyjęta, wobec czego porządek obrad 

przedstawiał się następująco: 

4. Przyjęcie protokołu z obrad XVIII sesji. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie między 

sesjami. 

6. Informacja Wójta o działaniach podejmowanych pomiędzy sesjami. 

7. Informacja o działalności placówek medycznych prowadzących działalność w zakresie 

hospitalizacji na terenie Powiatu Tomaszowskiego. 

8. Informacja o stanie bezpieczeństwa na terenie Gminy Inowłódz za 2015 rok w zakresie: 

- ochrony przeciwpożarowej  - Komenda Powiatowa PSP w Tomaszowie Mazowieckim, 

       - porządku i bezpieczeństwa publicznego – Komisariat Policji w Czerniewicach. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działania Wójta Gminy Inowłódz. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie 

Tomaszów Mazowiecki na realizację zadania przewozu osób na linii komunikacyjnej 

Tomaszów Mazowiecki – Sługocice. 
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11. Podjęcie uchwały w sprawie zwolnień od podatku od nieruchomości w ramach pomocy 

de minimis. 

12. Informacja Komisji Rewizyjnej nt. wyników kontroli w Zakładzie Usług Komunalnych               

z/s. w Spale.  

13. Informacja o realizacji wniosków zgłoszonych na XVIII sesji. 

14. Interpelacje i zapytania. 

15. Wnioski Komisji, wolne wnioski i informacje.  

16. Zamknięcie obrad XIX sesji Rady Gminy. 

 

Ad. 4  

Protokół z obrad XVIII sesji Rady Gminy Inowłódz został jednogłośnie przyjęty. 

 

Ad. 5  

Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie między 

sesjami. 

Pan Przewodniczący poinformował, że w okresie pomiędzy sesjami do Biura Rady wpłynęła 

następująca korespondencja: 

 skarga Pana Romana Kosylaka, data wpływu 16 luty 2016 r., w sprawie ogrzewania 

w mieszkaniu komunalnym (sprawa omawiana szerzej w punkcie 9),   

 zaproszenie na konferencję pt. „Rodzina 500 plus” w ramach kampanii „Powiat 

Opoczyński Przyjazny Rodzinie”, która odbędzie się 2 marca 2016 r. w Opocznie, 

 pismo z Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi, znak: WA 4120-3/2016-3 z dnia 

17 lutego 216 r. w sprawie przekazywania do Izby wyłącznie tych uchwał, które 

objęte są jej zakresem działania, 

 zaproszenie na szkolenie „Problematyka działalności kontrolnej w jednostkach 

samorządu terytorialnego. Aspekty praktyczne”, które odbędzie się 10 marca 2016 r. 

w Łodzi, 

 informacja Komisariatu Policji w Czerniewicach o stanie bezpieczeństwa na terenie 

podległym działaniu tego Komisariatu (znak KP-I-95/16 z dnia 28 stycznia 2016 r.), 

 biuletyn z działalności Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej 

w Tomaszowie Mazowieckim za 2015 rok.  

 

Ponadto dodał, że w środy pełnił dyżury od godz. 1530 do 1700. Oprócz tego brał udział 

w Powiatowym Spotkaniu Ochotniczych Straży Pożarnych w Spale, Spotkaniu Noworocznym 

w Ujeździe oraz na bieżąco uczestniczy w pracach zespołu przygotowującego obchody 

950  - lecia Inowłodza.   

Ad. 6  

Informacja Wójta o działaniach podejmowanych pomiędzy sesjami. 

Pan Przewodniczący poinformował, że radni otrzymali powyższą informację wraz                          

z materiałami na sesję. Stanowi ona załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.  

Do przedłożonej informacji radni nie zgłosili żadnych uwag ani zapytań.  

 

Ad. 7  

Informacja o działalności placówek medycznych prowadzących działalność w zakresie 

hospitalizacji na terenie Powiatu Tomaszowskiego. 
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Pan Wójt przywitał zaproszonych gości a następnie podziękował im za przybycie na sesję 

Rady Gminy Inowłódz. Poprosił, by przedstawili profil działalności placówek medycznych, 

które reprezentują. 

W tym punkcie głos zabrali: Pan Konrad Łukaszewski – Prezes Tomaszowskiego Centrum 

Zdrowia, Pan Piotr Paliński - Dyrektor Centrum Kardiologii Allenort w Tomaszowie 

Mazowieckim oraz Pan Paweł Paczkowski - Dyrektor Centrum Diagnostyki i Terapii 

Onkologicznej NU-MED w Tomaszowie Mazowieckim, którzy omówili zakres działania 

reprezentowanych jednostek. Przedstawili ich strukturę oraz rodzaje świadczonej pomocy 

medycznej.    

Pani Jadwiga Warczyk poinformowała, że jest zainteresowanie ze strony mieszkańców akcją 

oddawania krwi i poprosiła o zorganizowanie takiej akcji na terenie Gminy Inowłódz.  

 

Na zakończenie tego punktu Pan Wójt w imieniu swoim i wszystkich radnych podziękował 

przedstawicielom placówek medycznych za przybycie na sesję.  

 

Ad. 8  

Informację o stanie bezpieczeństwa na terenie Gminy Inowłódz za 2015 rok w zakresie 

ochrony przeciwpożarowej przedstawił Pan Krzysztof Iskierka z Komendy Powiatowej PSP 

w Tomaszowie Mazowieckim i stanowi ona załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

         

Informację o stanie bezpieczeństwa na terenie Gminy Inowłódz za 2015 rok w zakresie 

porządku i bezpieczeństwa publicznego przedstawił Pan Zbigniew Warczyk z Komisariatu 

Policji w Czerniewicach i stanowi ona załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

 

Pan Wójt podziękował Panu Krzysztofowi Iskierce oraz Panu Zbigniewowi Warczykowi za 

przybycie na sesję i przedstawienie ww. informacji. 

 

Pan Przewodniczący ogłosił 10-cio minutową przerwę. 

  

Ad. 9  

Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działania Wójta Gminy Inowłódz. 

Radny Arkadiusz Łon poinformował, że Komisja Rewizyjna rozpatrywała skargę 

na posiedzeniu w dniu 16.02.2016 r. Następnie odczytał protokół z obrad Komisji.   

 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały a następnie zapytał, kto jest za podjęciem 

proponowanej uchwały? 

W głosowaniu udział wzięło 11 radnych: 

- za podjęciem uchwały głosowało 11 radnych. 

Uchwała Nr XIX/102/2016 stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 10  

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Tomaszów Mazowiecki 

na realizację zadania przewozu osób na linii komunikacyjnej Tomaszów Mazowiecki – 

Sługocice. 

Pani Skarbnik wyjaśniła, że wzorem lat ubiegłych proponuje się podjęcie uchwały, która 

umożliwi podpisanie przez Wójta Gminy umowy z Gminą Tomaszów Mazowiecki na 

realizację zadania związanego z komunikacją na trasie Tomaszów Mazowiecki – Sługocice, 
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które jest realizowane przez MZK w Tomaszowie Mazowieckim. Proponuje się udzielenie 

pomocy finansowej do kwoty 24 000 zł, jak w roku ubiegłym.    

Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji Stałych. 

Komisje Stałe jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały a następnie zapytał, kto jest za podjęciem 

proponowanej uchwały? 

W głosowaniu udział wzięło 11 radnych: 

- za podjęciem uchwały głosowało 11 radnych. 

Uchwała Nr XIX/103/2016 stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 11 

Podjęcie uchwały w sprawie zwolnień od podatku od nieruchomości w ramach pomocy 

de minimis. 

Pani Skarbnik wyjaśniła, że proponuje się dwa rodzaje ulg w podatku od nieruchomości 

związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej. Pierwszy rodzaj tj. w związku 

z realizacją nowej inwestycji w wyniku której powstaną nowe miejsca pracy. Drugi przypadek 

dotyczy powstania samych nowych miejsc pracy. Jeżeli chodzi o drugi przypadek, to tutaj 

wzrost zatrudnienia musi nastąpić w wysokości co najmniej 15% stanu zatrudnienia. 

W dalszej części swojej wypowiedzi Pani Skarbnik szczegółowo omówiła treść projektu 

uchwały.   

Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji Stałych. 

Radny Piotr Krotosz poinformował, że na posiedzeniu Komisji połączonych głosowało 

6 radnych i wszyscy głosowali pozytywnie. 

Radny Piotr Kamiński poinformował, że na Komisji Przestrzennej głosowało 5 radnych, 

4 głosowało za, 1 wstrzymał się od głosu. 

 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały a następnie zapytał, kto jest za podjęciem 

proponowanej uchwały? 

W głosowaniu udział wzięło 11 radnych: 

- za podjęciem uchwały głosowało 10 radnych, 

- wstrzymał się od głosu 1 radny. 

Uchwała Nr XIX/104/2016 stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 12 

Informacja Komisji Rewizyjnej nt. wyników kontroli w Zakładzie Usług Komunalnych               

z/s. w Spale. 

Powyższą informację przedstawił radny Arkadiusz Łon. Stanowi ona załącznik nr 10 do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 13 

Informacja o realizacji wniosków zgłoszonych na XVIII sesji. 

Informacja o realizacji wniosków zgłoszonych na XVIII sesji stanowi załącznik nr 11 do 

niniejszego protokołu.  

Pan Przewodniczący poinformował, że powyższą informację radni otrzymali 

wraz z materiałami na sesję.  

Do przedłożonej informacji radni nie zgłosili żadnych uwag ani zapytań. 
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Ad. 14 

Interpelacje i zapytania. 

Pani Danuta Baranowska zapytała: 

1) jaki będzie koszt przyłączenia się do sieci kanalizacyjnej dla mieszkańców?                            

(czy i ile mieszkańcy będą musieli zapłacić za przyłącze); 

2) czy w 2016 r. będą środki na sterylizację kotek? 

Pan Wójt wyjaśnił, że jeżeli chodzi o koszty przyłączy kanalizacyjnych, to trudno w tej chwili 

na to pytanie precyzyjnie odpowiedzieć, na pewno jakaś część tych kosztów spadnie na 

poszczególnych mieszkańców, natomiast w tej chwili są już instrumenty finansowe, które 

pozwalają na złożenie przez gminę wniosku na wykonanie przyłączy i w jakieś kwocie koszt 

budowy przyłącza, nie tylko sieci, najprawdopodobniej będzie mógł być finansowany 

ze środków unijnych czy ewentualnie z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska 

i Gospodarki Wodnej. Pan Wójt zapewnił, że Gmina będzie się starać o pozyskanie takich 

środków. Jeżeli zaś chodzi o koszty brutto przyłącza sieci kanalizacyjnej do mieszkańca, 

to na ten moment jeszcze nie ma możliwości określenia kwot. W odniesieniu do drugiego 

pytania, to została podpisana umowa z lekarzem weterynarii działającym na terenie Gminy 

Inowłódz i środki na ten cel zostały przeznaczone. W ubiegłym roku kilkanaście takich 

zabiegów zostało wykonanych, oczywiście mowa tutaj tylko o zwierzętach bezpańskich.   

 

Ad. 15 

Wnioski Komisji, wolne wnioski i zapytania.   

Radny Piotr Krotosz odczytał wnioski z posiedzenia wspólnego Komisji Budżetu, Mienia 

i Gospodarki Komunalnej, Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu oraz Komisji Rolnictwa, 

Gospodarki Żywnościowej  i Spraw Terenowych Rady Gminy Inowłódz: 

1) Radna Jolanta Bilska wnioskowała o uzupełnienie pobocza na ul. Św. Idziego 

w Inowłodzu (przy skręcie z Inowłodza na Zakościele po prawej stronie).  

2) Radny Marek Leszczyński wnioskował: 

 o usunięcie cokołu po byłym kiosku w parku naprzeciwko Urzędu Gminy, 

 o zmobilizowanie Zakładu Usług Komunalnych do zrobienia porządku w Spale na 

terenie przewidywanego parkingu (obok wieży przekaźnikowej) i błoni nad Pilicą                 

(na których znajduje się boisko do piłki nożnej), 

  by zlikwidować ogrodzenie betonowe wokół oczyszczalni ścieków w Spale, 

zastąpić je ogrodzeniem wykonanym z siatki powlekanej i dokonać  nasadzeń 

(wzdłuż ogrodzenia) szybkorosnących drzew lub krzewów, 

 by w związku ze zbliżającym się wiosennym sprzątaniem, wystąpić do Zarządu 

Dróg Krajowych i Wojewódzkich o zwiększenie częstotliwości sprzątania śmieci 

wzdłuż dróg na terenie Gminy. 

Radny Piotr Kamiński poinformował, że podczas ostatniego posiedzenia Komisja 

Zagospodarowania Przestrzennego udała się w teren, ponieważ w porządku obrad miała do 

zaopiniowania kilka wniosków. Pierwszy dotyczył zakupu działek o nr 4/16 i 4/56 w Spale. 

Obydwie te działki stanowią drogę dojazdową do działki Pana Dębca (położone są między 

budynkiem TUR 1 i sklepem Pana Dębińskiego). Komisja po wysłuchaniu wyjaśnień                    

Pani Janiny Gostyńskiej, zapoznaniu się z mapą terenu na którym położone są powyższe 

działki i dokonaniu wizji w terenie, jednogłośnie opowiedziała się za sprzedażą tych działek.                            

Kolejne 2 wnioski dotyczyły dokonania zmian w planie zagospodarowania przestrzennego 

w odniesieniu do działek położonych na Stegnach w Królowej Woli. Po wysłuchaniu 

wyjaśnień Pana Marka Iskierki Członkowie Komisji ustalili, że dla działek położonych 

w południowo-wschodniej części przysiółka Stegny w Królowej Woli nie ma opracowanego 
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studium zagospodarowania przestrzennego. Komisja wyraziła pogląd, że należy sporządzić 

studium zagospodarowania przestrzennego dla całej Gminy Inowłódz, z tym, że wcześniej 

należy przeprowadzić konsultacje społeczne, tak by uwzględnić potrzeby mieszkańców 

i przedsiębiorców. Po uzupełnieniu studium zagospodarowania przestrzennego będzie 

można przystąpić do opracowania miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego. 

Następny wniosek dotyczył opracowania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego w sołectwie Inowłódz (teren dawnego ośrodek wypoczynkowego                        

Ema-Elester).  Po wysłuchaniu wyjaśnień Pana Marka Iskierki Członkowie Komisji ustalili, 

że dla terenu na którym znajduje się dawny ośrodek Ema-Elester jest opracowane studium 

zagospodarowania przestrzennego. Komisja wnioskuje o zaproszenie właściciela 

terenów po dawnym ośrodku  Ema-Elester  na posiedzenie Komisji w marcu (przed 

sesją) aby przedstawił koncepcję zagospodarowania tej nieruchomości. Po tym 

spotkaniu Komisja zajmie stanowisko do powyższego wniosku. Ostatni z wniosków jaki 

wpłynął pod obrady Komisji Zagospodarowania Przestrzennego dotyczył zakupu gruntu 

należącego do Gminy na poszerzenie działki  nr  35/25 w Spale. Po dokonaniu wizji 

w terenie, Komisja jednogłośnie, negatywnie zaopiniowała powyższy wniosek, argumentując, 

że odsprzedanie fragmentu działki sąsiedniej (która jest własnością Gminy) spowoduje 

spadek jej atrakcyjności. Ponadto na działce wnioskodawcy jest możliwość lokalizacji 

garażu.  Na koniec swojej wypowiedzi radny Piotr Kamiński dodał, że po dokonaniu 

wizji w terenie na ul. Hubala w Spale Komisja wnioskuje o zorganizowanie 

dodatkowego spotkania w celu: ustalenia geodezyjnych szczegółów obydwóch stron 

ulicy Hubala (przebiegu granic działki gminnej i działek sąsiednich), potwierdzenia 

uzgodnień z FWP na zamianę gruntu, naniesienia zmian do opracowanego projektu 

przebudowy polegających na złagodzeniu łuku skrętu drogi przy oczyszczalni 

i poszerzeniu pasażu spacerowego oraz dodaniu drugiego wjazdu/wyjazdu z parkingu 

(przy nadajniku sieci komórkowej).  

3) Radny Janusz Wilkowiecki wnioskował o naprawę poboczy drogi w miejscowości 

Konewka i regularne ich doglądanie. 

4) Radny Roman Rodakowski: 

 wnioskował o wyrównanie nawierzchni na ul. Podleśnej w Spale, 

 pytał czy w najbliższym czasie będzie remontowany most na Pilicy w Spale                        

(na powierzchni mostu pojawiły się kolejne pęknięcia). 

W kontekście informacji z posiedzenia Komisji Zagospodarowania Przestrzennego 

Pan Przewodniczący odniósł się do wniosku radnego Marka Leszczyńskiego w sprawie 

likwidacji betonowego ogrodzenia wokół oczyszczalni ścieków wyjaśniając, że jest to 

nieodłącznie związane z przebudową ul. Hubala zaplanowaną na 2017 rok. 

Przy wykonywaniu tej inwestycji konieczne będzie poszerzenie pasa drogowego a co za tym 

idzie rozbiórka istniejącego ogrodzenia betonowego wzdłuż oczyszczalni. Korzystając z tej 

sposobności będzie można zamienić istniejące ogrodzenie na bardziej estetyczne, 

więc dokonywanie zmian ogrodzenia teraz byłoby przedwczesne.   

5) Pani Sołtys Danuta Baranowska wnioskowała o udrożnienie rowu na 

ul. Brzustowskiej  w Inowłodzu (wzdłuż drogi powiatowej). 

6) Pani Sołtys Jadwiga Warczyk: 

 wnioskowała by powrócić do sprawy wykonania rowu odwadniającego posesje 

znajdujące się w Brzustowie, przed torami, po lewej stronie nasypu kolejowego 

(jadąc w kierunku Tomaszowa Maz.), ponieważ woda spływająca z pól podtapia 

budynki gospodarcze. Padła propozycja, aby połączyć go z rowem 

odwadniającym, który biegnie wzdłuż nasypu kolejowego.  
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 wnioskowała o naprawę drogi biegnącej wzdłuż torów kolejowych w Brzustowie 

(jadąc w kierunku Tomaszowa Maz. po prawej stronie), 

 zapytała o ziemię nawiezioną obok Kółka Rolniczego w Brzustowie (kto ją 

nawiózł, czy można ją rozplantować), 

 poprosiła o podjęcie interwencji w sprawie dzików, ponieważ podchodzą one 

już pod zabudowania gospodarcze (mieszkańcy zaproponowali odstrzał 

zwierzyny), 

 zgłosiła problem wystających studzienek telekomunikacyjnych, które stwarzają 

zagrożenie dla osób poruszających się chodnikiem wzdłuż drogi powiatowej                    

w Brzustowie. Prosiła o interwencję w tej sprawie.  

7) Radny Arkadiusz Łon zapytał, jaki jest status prac nad drogą na osiedlu „Ogród” 

w Spale, ponieważ mieszkańcy oczekują deklaracji odnośnie jej wykonania 

(podanie konkretnego terminu). 

8) Radna Mirosława Olas wnioskowała o naprawę poboczy drogi powiatowej 

biegnącej przez Brzustów, w kierunku Inowłodza. 

9) Radny Janusz Wilkowiecki: 

 wnioskował, by w ramach obchodów Święta Strażaka zorganizować akcję 

oddawania krwi, 

 zapytał, czy tegoroczne święto gminne będzie nosiło nazwę „Dni Inowłodza”, 

czy „Dni Gminy Inowłódz”, ponieważ w zeszłym roku słyszał negatywne uwagi 

od mieszkańców odnośnie nazwy „Dni Inowłodza”.  

10) Pan Sołtys Jan Kuta wnioskował o uporządkowanie poboczy dróg gminnych na 

Stegnach i obok Pana Maszewskiego w Królowej Woli (droga do Spały, 

za boiskiem szkolnym). 

11) Pan Sołtys Henryk Żądło wnioskował: 

 aby usunąć stary przystanek w Poświętnym, 

 o wstawienie znaków informujących o numeracji w Poświętnym (szczególnie 

posesji, które nie są położone przy głównej drodze),  

 o naprawę nawierzchni dróg w Poświętnym.   

 

Po dyskusji radni uznali, że święto gminne będzie nosiło nazwę  „Dni Gminy Inowłódz”.  

Na koniec Pan Wójt przekazał informację o wiosennej akcji sprzątania gminy i zaapelował 

o rozpropagowanie jej w terenie. Poinformował też, że wpłynęła odpowiedź z GDDKiA 

odnośnie problemu z zakrętem na drodze krajowej (w ul. Klasztorną), niestety jest ona 

negatywna. Geometria tego skrzyżowania jest taka, że duże samochody nie dały by rady 

skręcać i częściowo najeżdżają na poziom chodnika i tak póki co niestety musi pozostać. 

Dodał, że w najbliższym czasie rozpoczną się remonty dróg gminnych. Poprosił również 

o aktywne włączenie się w obchody Gminnego Dnia Kobiet.    

 

Ad. 16 

Pan Przewodniczący zamknął obrady XIX sesji VII kadencji Rady Gminy Inowłódz   

o godzinie 1300.        

 

Przewodniczący Rady Gminy Inowłódz 

 

      Wacław Chachuła 

Protokołowała: 

Małgorzata Mierzwa 


